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Školská a športová komisia pri MsZ v Seredi 

Zápisnica č. 2 
zo zasadnutia komisie dňa 8. apríla 2024 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 

2. Správy o hospodárení škôl a školských zariadení za rok 2023 (MŠ D. Štúra, MŠ 

Komenského, ZŠ J. A. Komenského, ZŠ J. Fándlyho, ZUŠ J. F. Kvetoňa) /Mgr. Kováčová/  

3. Príprava a realizácia projektov: Rozšírenie kapacít MŠ Murgašova /Mgr. Kováčová/ 

4. Príprava a realizácia projektov: Zníženie energetickej náročnosti MŠ Komenského B /Mgr. 

Kováčová/ 

5. Príprava a realizácia projektov: Inkluzívnejšia ZŠ Juraja Fándlyho /Mgr. Kováčová/ 

6. Príprava a realizácia projektov: Rekonštrukcia cyklotrasy Sereď – Dolná Streda – I.Etapa 

/Mgr. Kováčová/ 

7. Návrh VZN o určení spádových materských škôl /Mgr. Kováčová/  

8. Záverečný účet mesta Sereď za rok 2023 - Školy /Mgr. Kováčová/  

9. I. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2024 - Školy /Mgr. Kováčová/  

10. Nakladanie s majetkom mesta Sereď: Budovy a pozemky na Školskej ul. – Gymnázium 

Vojtecha Mihálika /Mgr. Kováčová/ 

11. Rôzne po doplnení: 

- Informácia o dopravnom ihrisku 

- Súhlas so zaradením súkromnej materskej školy do Siete škôl a školských zariadení SR 

zmena zriaďovateľa 

- Schválenie kritérií na oceňovanie študentov 

- Informácia ohľadne zámeny majetku mesta Sereď s Trnavským samosprávnym krajom 

12. Záver 
 
 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Slávka Kramárová (SlK), Božena Vydarená (BV), Bc. Anton Dúbravec (AD), Bc. Erik 

Štefanek (EŠ), Ing. Martin Slahučka (MS), Mgr. Martin Lámala (ML), Ing. Stanislav Horváth 

(SH), Jozef Blaho (JB) 

 

Hostia: Ing. Mária Fačkovcová (MF), Mgr. Silvia Kováčová (SK) 

 

Začiatok komisie:       15,30 hod 

Ukončenie komisie:    16,30 hod 

 

 

1.Otvorenie 

Predsedníčka komisie PaedDr. Slávka Kramárová privítala prítomných na zasadnutí komisie.  

Opýtala sa prítomných či chcú niečo zaradiť do bodu Rôzne. 

EŠ – Chcel by som zaradil do bodu rôzne informáciu o dopravnom ihrisku. 

SK – Mám na doplnenie dva body. Súhlas so zaradením súkromnej materskej školy do Siete 

škôl a školských zariadení SR – zmena zriaďovateľa a schválenie kritérií na oceňovanie žiakov. 

SlK – Poprosila by som ešte o doplnenie informácii ohľadne zámeny s TSK ak je niečo nové. 

ROZPRAVA 
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Uznesenie č.11/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ schvaľuje doplnenie programu zasadnutia Školskej a 

športovej komisie dňa 8.4.2024 do bodu rôzne informáciu o dopravnom ihrisku. 

Hlasovanie: 

Za  7       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

Uznesenie č.12/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ schvaľuje doplnenie programu zasadnutia Školskej a 

športovej komisie dňa 8.4.2024 do bodu rôzne: Súhlas so zaradením súkromnej materskej školy 

do Siete škôl a školských zariadení SR – zmena zriaďovateľa. 

Hlasovanie: 

Za  7       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

Uznesenie č.13/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ schvaľuje doplnenie programu zasadnutia Školskej a 

športovej komisie dňa 8.4.2024 do bodu rôzne: Schválenie kritérií k oceňovaniu študentov. 

Hlasovanie: 

Za  7       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

Uznesenie č.14/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ schvaľuje doplnenie programu zasadnutia Školskej a 

športovej komisie dňa 8.4.2024 do bodu rôzne informáciu o zámene majetku mesta Sereď 

s Trnavským samosprávnym krajom. 

Hlasovanie: 

Za  7       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

Uznesenie č.15/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ schvaľuje program zasadnutia Školskej a športovej 

komisie dňa 8.4.2024 so schválenými doplneniami v bode Rôzne. 

Hlasovanie: 

Za  7       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

 

2. Správy o hospodárení škôl a školských zariadení za rok 2023 (MŠ D. Štúra, MŠ 

Komenského, ZŠ J. A. Komenského, ZŠ J. Fándlyho, ZUŠ J. F. Kvetoňa) /Mgr. 

Kováčová/  

SK –  Riaditeľky škôl a školských zariadení spracovali správy v súlade so zákonom. Sú 

skontrolované, sedia s účtovníctvom. 

ROZPRAVA 
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Uznesenie č.16/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala správy o hospodárení škôl a školských 

zariadení za rok 2023 a odporúča ich MsZ schváliť. 

Hlasovanie: 

Za  7       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

3.  Príprava a realizácia projektov: Rozšírenie kapacít MŠ Murgašova /Mgr. Kováčová/ 

SK –  Na začiatku Vás chcem informovať, že projekt o rozšírenie kapacít ZŠ J. Fándlyho 

skončil, keďže otvorená výzva ministerstva bola uzavretá. Rozšírenie kapacít MŠ Murgašova 

je naprojektovaná ako nadstavba (dvoch triedy, rozšírenie jedálne, technický výťah,...), 

alternatívny spôsob vykurovania, úprava areálu.  

BV – Nestačí kapacita MŠ ktorá bude na Prúdoch? 

SK – Bude to súkromná škôlka s poplatkami. Pokiaľ viem navyšovali kapacitu z 57 na 63.   

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.17/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala projekt Rozšírenie kapacít MŠ Murgašova 

a odporúča MsZ prerokovať. 

Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

4.  Príprava a realizácia projektov: Zníženie energetickej náročnosti MŠ Komenského B 

/Mgr. Kováčová/ 

SK  - Tento projekt už bol 2-krát podaný. Momentálne je nová výzva pre verejné budovy. 

Súčasťou projektu je zateplenie obvodového plášťu, fotovoltaika, rekuperácia. 

ROZPRAVA   

 

Uznesenie č.18/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala projekt Zníženie energetickej náročnosti 

MŠ Komenského B a odporúča MsZ prerokovať. 

Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

 

5.  Príprava a realizácia projektov: Inkluzívnejšia ZŠ Juraja Fándlyho /Mgr. Kováčová/ 

SK – Súčasťou projektu je vybudovanie výťahu, vonkajších učební, debarierizácia wc, 

inkluzívne ihrisko. Projekt by bol riešený externými zdrojmi cez radu partnerstva.  

MS – Sú aj konkrétne návrhy už konzultované s pani riaditeľkou? Aký povrch je plánovaný 

na ihrisku? 

SK – Všetky plány sú konzultované s p. riaditeľkou. Povrch ihriska sa ešte rieši. 

ROZPRAVA 
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Uznesenie č.19/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala projekt Inkluzívnejšie ZŠ Juraja Fándlyho 

a odporúča MsZ prerokovať. 

Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

6. Príprava a realizácia projektov: Rekonštrukcia cyklotrasy Sereď – Dolná Streda – 

I.Etapa /Mgr. Kováčová/ 

SK –  Ide o úsek cyklotrasy od mosta k zbernému dvoru. I. Etapa ráta s úsekom od 

Mlynárskej ulici po zberný dvor (0,67km). Cena prác by mala byť 300 000€, cena projektovej 

dokumentácia 15 000€. Projekt je riešený prostredníctvom rady partnerstva. 

BV – Je mi ľúto, že sa nerekonštruuje celá dĺžka trate, keďže je v žalostnom stave. Šírka trate 

sa bude rozširovať z 2m na 3m čo vítam. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.20/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala projekt Rekonštrukcia cyklotrasy Sereď – 

Dolná Streda – I.Etapa a odporúča MsZ prerokovať. 

Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

7. Návrh VZN o určení spádových materských škôl /Mgr. Kováčová/  

SK – Na rokovanie komisie Vám je prekladaný nový návrh VZN o určení spádových 

materských škôl v ktorom sú zapracované aj nové ulice.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.21/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala návrh VZN o určení spádových materských 

škôl a odporúča MsZ uzniesť sa. 
Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

  

8.Záverečný účet mesta Sereď za rok 2023 - Školy /Mgr. Kováčová/  

SK – Školy predložili prílohy o svojom čerpaní, ktoré sú súčasťou záverečného účtu mesta 

Sereď za rok 2023.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.22/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala záverečný účet mesta Sereď za rok 2023 – 

Školy a odporúča MsZ schváliť. 
Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 
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9. I. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2024 - Školy /Mgr. Kováčová/  

SK – Zmena oproti návrhu rozpočtu mesta Sereď na rok 2024 pre školy predstavuje okolo 

1 000 000€. Vymenovala členom komisie všetky zmeny. V zmene rozpočtu sú riešené aj 

havárie: kanalizácia na MŠ Cukrovarská, ZŠ J. Fándlyho sa pokazil univerzálny kuchynský 

robot, ZŠ J.A.Komenského kanalizácia.  

EŠ – MŠ D. Štúra majú preplatok (18 000€) na energiách za minulý rok. Vedia tieto financie 

použiť aj na niečo iné ako na energie? 

SK – Nie. Na základe usmernenia Ministerstva financií SR, majú byť tieto finančné prostriedky 

použité iba na energie. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.23/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala I. zmenu rozpočtu mesta Sereď na rok 2024 

- Školy a odporúča MsZ schváliť. 

Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

10. Nakladanie s majetkom mesta Sereď: Budovy a pozemky na Školskej ul. – 

Gymnázium Vojtecha Mihálika /Mgr. Kováčová/ 

SK – Nakoľko ešte neprišlo k zámene majetku a aby bol zabezpečený výchovno-vzdelávací 

proces, požiadalo gymnázium o predĺženie nájmu do 31.08.2025. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.24/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala nakladanie s majetkom mesta Sereď: 

Budovy a pozemky na Školskej ul. – Gymnázium Vojtecha Mihálika odporúča MsZ schváliť 

predĺženie nájmu do 31.08.2025. 
Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

11. Rôzne   

EŠ – Rád by som tu opäť otvoril tému dopravného ihriska alebo inej alternatívy v meste. Trvalé 

ihrisko je finančne náročne je tu tiež možnosť prenosného riešenia. Ideálne by bolo umiestnenie 

na niektorých ZŠ. Na ihrisku by bolo vyznačené vodorovné značenie, vyžadovalo by si to 

zabezpečiť nejaké bicykle, prenosné dopravné značenie a ich úschovu.  

SlK – Na našej škole máme plachty na ktorých sú vyznačené cesty + prenosné dopravné 

značenie.  

MS – Ak by to malo byť dopravné ihrisko mám informáciu, že dĺžka ihriska by mala byť min. 

70m. Na území mesta nemáme takúto plochu. Potreba dopravného ihriska zaznela od poslancov 

venujúcich sa doprave, policajtov aj od vojakov. Ak by bolo ihrisko umiestnené na menšej 

ploche mohlo by sa nazývať napríklad „cvičné“, ale nie dopravné ihrisko ako oficiálne. 

ROZPRAVA 
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Uznesenie č.25/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ berie na vedomie informáciu Bc. Erika Štefáneka 

ohľadne dopravného ihriska.  
Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

SK – Mesto Sereď obdržalo žiadosť od Alfa Preschool o Súhlas so zaradením súkromnej 

materskej školy do Siete škôl a školských zariadení SR – zmena zriaďovateľa. Otvorenie 

majú naplánované na 01.09.2025. Je potrebné zrušiť uznesenie MsZ č. 88/2023 zo dňa 13. 04. 

2023 nakoľko sa mení zriaďovateľ. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.26/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ prerokovala Súhlas so zaradením súkromnej materskej 

školy do Siete škôl a školských zariadení SR a odporúča MsZ schváliť.  
Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

SK – Keďže ďalšie zasadnutie komisie bude až v júni, je potrebné schváliť Kritéria pre 

oceňovanie študentov v školskom roku 2023/2024. Predbežný termín oceňovania by bol 

26.06.2024, termín zaslania návrhov do 31.05.2024, termín schvaľovania návrhov komisiu 

10.06.2024.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.27/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ schvaľuje Výzvy mesta Sereď na predkladanie návrhov 

na Oceňovanie najúspešnejších žiakov a študentov ZŠ, SŠ, ZUŠ za školský rok 2023/2024. 

Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

Výzva mesta Sereď 

na predkladanie návrhov na Oceňovanie najúspešnejších žiakov a študentov  

ZŠ, SŠ a ZUŠ za školský rok 2023/2024 

 

1. Vyhlasovateľ výzvy:  Mesto Sereď – Školská a športová komisia pri MsZ 

2. Cieľ výzvy: Ocenenie žiakov a študentov za výsledky v školskom roku 2023/2024 

3. Cieľové skupiny:     Žiaci ZŠ, ZUŠ a študenti SŠ v Seredi 
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4. Predbežný termín:       26. jún 2024  

5. Doručovanie návrhov: Návrhy na Oceňovanie študentov je potrebné doručiť            

elektronickou formou vo formáte .xlsx na skolstvo.sport@sered.sk na formulári, ktorý 

tvorí prílohu tejto výzvy. Pri predloženom návrhu musí byť zrejmý postup cez rôzne 

úrovne súťaží. 

6. Termín doručenia návrhov:    do 31. mája  2024  

(v prípade, že súťaž bude prebiehať v termíne 31. 05. -  09. 06. 2024 je možné podať 

návrh dodatočne emailom do 10.06.2024 do 12.00 hod.) 

7. Posudzovanie návrhov:            10. júna 2024  

8. Kritériá:                                     Umiestnenie  žiakov, študentov  

A. V súťažiach uvedených v dokumente Sprievodca školským rokom 2023/2024 v článku 

8 Súťaže – Organizačné pokyny MŠVVaŠ SR pre školský rok 2023/2024 a školské 

športové súťaže pre školský rok 2023/2024 na stránke https://sutaze.skolskysport.sk.  

a) Umiestnenie na 1., 2., 3. mieste v krajskom kole súťaže, ktorému predchádzalo 

min. jedno kolo nižšej úrovne súťaže.  

b) Umiestnenie na 1., 2., 3. mieste v krajskom kole súťaže, ak mu nepredchádzalo 

žiadne kolo nižšej úrovne súťaže pre CZŠ, ŠZŠ a stredné školy 

c) Všetkých účastníkov na celoslovenských kolách a medzinárodných súťažiach, 

ak im predchádzalo min. jedno kolo súťaže s výnimkou školského. 

d) Umiestnenie na 1. 2. 3. mieste v celoslovenskom kole súťaže, ak mu 

nepredchádzalo žiadne kolo nižšej úrovne súťaže. 

B. Umiestnenie na popredných miestach v ďalších súťažiach na min. 

celoslovenskej úrovni /individuálne posúdenie/ 

9.        Pokyny k vypracovaniu návrhov  

Návrh musí obsahovať: 

• Presnú identifikáciu navrhovateľa – jeho názov  

• Meno a priezvisko štatutárneho zástupcu 

• Tel., mail 

• Menný zoznam navrhnutých žiakov a študentov 

• Názov, úrovne súťaží, za ktoré je navrhnutý žiak a študent na ocenenie a umiestnenia 

Návrh na ocenenie predkladajú školy:  

- ZŠ Jana Amosa Komenského, ZŠ Juraja Fándlyho, CZŠ sv. Cyrila a Metoda, 

Špeciálna ZŠ 

- ZUŠ Jána Fishera-Kvetoňa 

mailto:skolstvo.sport@sered.sk
https://sutaze.skolskysport.sk/
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- Gymnázium Vojtecha Mihálika, Obchodná akadémia  

 

Všetci ocenení dostanú pamätný list a vecnú cenu. 

Upozorňujeme, že pri nedodržaní kritérií sa návrhy nebudú posudzovať! 

 

 

SlK – Chcela by som požiadať o aktuálne informácie ohľadne zámeny majetku mesta Sereď a 

majetku TSK.  

MF – Všetko to stojí teraz na znaleckých posudkoch. Strecha školy je v úplne havarijnom stave.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.28/2024 

Školská a športová komisia pri MsZ berie na vedomie informáciu o stave zámeny majetku 

mesta Sereď a Trnavského samosprávneho kraja.  
Hlasovanie: 

Za  8       SlK, BV, AD, EŠ, MS, SH, JB, ML 

Proti               0 

Zdržal sa        0 

 

 

SlK – Chcela by som Vás ešte informovať o úspechu malých basketbalistiek, ktoré sa na 

medzinárodnom turnaji v Ostrave umiestnili na 2.mieste. 

ML – Informoval sa o vnútrobloku D. Štúra (štrk, odrazová plocha basketbalových košov). 

SK – Pozvala členov komisie na akcie: Seredský beh, Škôlkárska olympiáda a otvorenie ihriska 

na Spádovej ulici. 

 

 

12. Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za aktívnu účasť na zasadnutí.      

                                                                  

        

 

                  PaedDr. Slávka Kramárová, v.r.            

                                                  predsedníčka Školskej a športovej komisie pri MsZ 

 

V Seredi dňa 9. 4. 2024 

zapísala: Mgr.  Jana Vadovičová 
 
 


